



<u>8</u> 1

# 吉隆坡 / 新加坡 (飞往/中转) 哈尔滨

机上用餐

欢迎您与第一旅游畅游中国-东北。

抵达后,亲切导游迎接前往购买御寒用品。随后前往酒店休息。

住宿 5\* 美居酒店或同级

**A** 2

# 哈尔滨

【酒店早餐】【午餐:中式合菜】【晚餐:百年锅包肉】

### 哈尔滨市区观光

游览: **东北虎林园**(含观光车)、**斯大林公园、老道外中华巴洛克、索菲亚教堂广场、中央大街漫步、冰雪大世界**等。

# 哈尔冰冰雪大世界

冰雪大世界开园时间预计12月20日。如未开园则改为极地馆小白鲸表演

住宿 5\* 美居酒店或同级



DAY 3

# **哈尔滨** (约3小时) 亚布力

【酒店早餐】【午餐:中式合菜】【晚餐:铁锅炖鸡】

### 亚布力滑雪场度假区

亚布力滑雪旅游度假区由长白山脉张广才岭的三座山峰组成,国家 AAAA级景区

包含: 3小时滑雪体验(含雪鞋,雪板,雪仗)

住宿 5\* 森林度假酒店或同级

**M** 4

## 亚布力 (约2小时) 雪乡

【酒店早餐】【午餐:中式合菜】【晚餐:杀猪菜】

体验。亚布力熊猫馆观可爱的大猫、十里画廊穿越

### 雪乡风景区

这里冬季降雪期长,雪量丰富、雪质优良,层层叠叠的积雪形成绝美的雪景风光,仿佛是天上的朵朵白云飘落,无时无刻不散发着雪的神韵,因此得名"中国雪乡"。

游览: 童话世界-雪乡风景区(含环保车)、雪韵大街、棒槌山栈道观雪乡夜景

住宿 5\* 万嘉森林温泉或雪韵假日酒店或同级

DAY

# 雪乡 (约5.5小时) 吉林

【酒店早餐】【午餐: 东北饺子】【晚餐: 乌拉火锅】

车游**松江中路、游览天主教堂**外观。

**吉林市**,别称"北国江城",是吉林省辖地级市,国务院批复确定的中国重要的工业城市、吉林省重要的中心城市和新型工业基地、具有中国北方特色的旅游城市。

住宿 5\* 维也纳国际酒店或同级

<u>8</u> 6 -

# **吉林** (约2.5小时) **长春**

【酒店早餐】【午餐: 中式合菜】【晚餐: 烤鸭风味】

游览: 雾凇长廊观雾凇、伪满皇宫博物院(周一闭馆)、车游伪满八大部、打卡这有山商场

住宿 5\* 假日酒店或福朋喜来登酒店或同级



**№** 7

### 长春 (飞往/中转) 吉隆坡 / 新加坡

【酒店早餐】

早餐后送飞机结束愉快的东北之行。



DAY

# Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Harbin

Meal on Board

Welcome to visit Northeast of China - Harbin with Top One Travel. After arrive, you will be greeted by a friendly tour guide and will go to buy some cold weather necessities. Then depart to hotel to rest

Hotel 5\* Mercure Hotel or similar class

ĕ 2 !

### Harbin

Breakfast, Lunch: Chinese mixed dishes, Dinner: Centennial Pot Pork

Harbin city Sightseeing: Siberian Tiger Forest Park (Included Sightseeing car), Stalin Park Harbin, China Baroque Harbin, Saint Sophia Cathedral, Harbin Central Avenue, Ice Snow World.

#### Harbin Ice Snow World

Ice Snow World is expected to open on December 20. If the park is not open, it will be changed to the Polar Museum White Whale Watch.

Hotel 5\* Mercure Hotel or similar class



DAY

#### Harbin (3 hours) Yabuli

Breakfast, Lunch: Chinese mixed dishes, Dinner: Iron pot stewed chicken

Yabuli Ski Resort: Yabuli Ski Resort is composed of three peaks in the Zhang Guang Cai Ridge of the Chang Bai Mountains. AAAA level scenic spot.

Included: 3 hours ski experience (Includes snowshoes, snowboards, snowball fights)

Hotel 5\* Forest Resort Hotel or similar

DAY

#### Yabuli (2 hours) Snow Town

Breakfast, Lunch: Chinese mixed dishes, Dinner: Butcher's cabbage

Experience: Visit Yabuli Panda at Museum and Shili Gallery

**Snow Town Scenic Area:** The snowfall in winter, the layers of snow form a beautiful scenery. The snowy scenery looks like white clouds falling from the sky. Hence the name "China Snow Town".

Sightseeing: Fairy Tale World - XueXiang Scenic Area (Included Eco-friendly car), Xueyun Street, Bangchui Mountain Plank Road Temple Night view of Xuexiang

Hotel 5\* Wanjia Forest Hot Spring or Xueyun Holiday Hotel or similar

DAY

### Snow Town (5.5 hours) JiLin

Breakfast, Lunch: Northeast Dumplings, Dinner: Ula hot pot

Car Tour: Song Jiang Middle Road, Visit a Catholic Church exterior

Jilin City: Also known as "Beiguo Jiangcheng", it is a prefecture-level city under the jurisdiction of Jilin Province and a Chinese city approved by the State Council. An important industrial city, an important central city and new industrial base in Jilin Province, with the characteristics of Northern China.

Hotel 5\* Vienna International Hotel or similar

8 6 Ji

# JiLin (2.5 hours) ChangChun

Breakfast, Lunch: Chinese mixed dishes, Dinner: Roast duck flavour

Sightseeing: Watching the rime at the Rime Corridor, Manchukuo Imperial Palace Museum (Closed on Monday), Car tour to the Eighth National Congress of the Puppet Manchukuo Department, Check in at You Shan Shopping Mall

Hotel 5\* Holiday Inn or Four Points by Sheraton or similar



M 7

## ChangChun (Flight) Singapore

Breakfast, Meal on Board

Flight back to your beautiful home.





特别赠送: 每人每天一瓶矿泉水

全程不购物! NO Shopping

# **Travel Information**

### <u>Currency</u>

Chinese Yuan RMB 100 = MYR 65

#### **Time Zone**

GMT +8 (Same as Malaysia Time)

### **Phone Code**

+86

### **Weather**

Spring (Mar - May) : 5 - 27 °C Summer (June- Aug) : 18 - 28 °C Autumn (Sept - Nov) : (-)5 - 23 °C Winter (Dec - Feb) : (-)17 - (-)1 °C

## **Entry Requirement**

VISA-waive for Malaysian Travel up to 30 days

# **Covid-19 Related**

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的 最新政策与措施,进而调正。

# PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services.

#### TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

## **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

# 配套基本条款

- . 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

#### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

### 条规:

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

# 第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

## TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

# Contact:

联系:

update: 4 June 2024 3:26 pm